

## RoHS-REACH Konformitätserklärung / RoHS-REACH Declaration of Conformity

### Konformitätserklärung – RoHS-Richtlinie (2011/65/EU)

Die Saphirwerk AG bestätigt die Einhaltung der Höchstkonzentration der in der RoHS-Richtlinie angegebenen Stoffe in MDP-Pumpen.

Für alle anderen Produkte verwendet die Saphirwerk AG keine der angegebenen Stoffe.

Für die Richtigkeit der Lieferantenangaben übernimmt die Saphirwerk AG keine Gewähr.

### Konformitätserklärung – REACH-Verordnung (1907/2006)

Die Produkte der Saphirwerk AG enthalten keine Substanzen, die eine Registrierung notwendig machen oder auf der Liste der SVHC Stoffe stehen. Somit bestätigt die Saphirwerk AG die Konformität der Produkte entsprechend der REACH-Verordnung 1907/2006 des Europäischen Parlaments und des Rates zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe.

Für die Richtigkeit der Lieferantenangaben übernimmt die Saphirwerk AG keine Gewähr.

### Declaration of Conformity – RoHS-Directive (2011/65/EU)

Saphirwerk AG confirms compliance with the maximum concentration of the substances specified in the RoHS-directive in MDP pumps.

For all other products, Saphirwerk AG does not use any of the specified substances.

Saphirwerk AG accepts no liability for the correctness of the supplier information.

### Declaration of Conformity – REACH-Regulation (1907/2006)

The products of Saphirwerk AG do not contain any substances that require registration or are on the list of SVHC substances. Saphirwerk AG therefore confirms the conformity of the products in accordance with the REACH Regulation 1907/2006 of the European Parliament and of the Council concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals.

Saphirwerk AG accepts no liability for the correctness of the supplier information.

**SAPHIRWERK AG**

Carlo Reato  
CEO

Andreas Bornschein

QM / QR